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PROTOKÓŁ nr 7.2018 

z obrad VII Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  25 lutego 2019 r. (poniedziałek) 

godz. 14:00, w Sali Narad Rady Miejskiej  w Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Wiesław Głowa            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

4. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

6. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

7. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pani Justyna Kopacz      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

11. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Marcin Małek       Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Kamil Kurzawski                                 Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

14. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

15. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 
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12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

14. Pan Adam Wójtowicz    ` Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pan Roman Łucarz         Starosta Tarnowski 

6. Pan Jacek Hudyma            Wicestarosta Tarnowski 

7. Pan Marek Podraza           Radny Powiatowy 

8. Pani Teresa Rosa Kierownik                MGOPS w Radłowie 

9. Pan Konrad Rudziński          UM Radłów 

10. Pan Franciszek Kądziela         UM Radłów 

11. Pani Władysława Bednarska               Kierownik PSOZ w Zabawie 

12. Pan Jerzy Kaczówka               Kierownik PSOZ w Radłowie 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie VII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Odczytanie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  18 stycznia 2019r.   

4. Przyjęcie sprawozdania z zakresu Wspierania Rodziny i Pieczy Zastępczej za 2018 rok 

5. Zgłaszanie Interpelacji Radnych, 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

c) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021, 

d) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia 

posiłku w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023  

e) w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/171/2000 z dnia 29 sierpnia 2000 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Radłowie.  

f) w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/172/2000 z dnia 29 sierpnia 2000 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Zabawie.  

g) w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania statutów 

jednostkom pomocniczym Gminy Radłów 

h) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

i) w sprawie  zamiaru likwidacji filii Miejsko-Gminnej Biblioteki w Radłowie, 

zlokalizowanej   w Woli Radłowskiej. 

j) w sprawie projektu ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Radłów oraz określenia granic ich obwodów  

k) w sprawie określenia zasad udzielenia i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz w sprawie sposobu określenia obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli realizujących obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, doradców 

zawodowych, terapeutów pedagogicznych, w szkołach dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Radłów.  

l) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowym 

dzierżawcom  

m) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowym 

dzierżawcom 

n) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

o) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  

p) w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego 

r) w sprawie:  sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 
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s) w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Radłów” 

7. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

8. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

9. Wolne wnioski i zakończenie VII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 15 radnych 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad                 

IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 18 stycznia 2019 roku. 

Pan Głowa  zawnioskował, aby przyjąć protokół bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad  

IV Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 18 stycznia 2019 roku. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Pan Przewodniczący zarządził dyskusję na temat likwidacji Szkoły Ponadgimnazjalnej                    

w Radłowie, gdyż przybyli przedstawiciele Powiatu Tarnowskiego, którzy chcą przedstawić 

swoje stanowisko względem likwidacji. 

Pan Roman Łucarz złożył wyjaśnienia skąd się wzięły problemy z tą szkołą.  

Pan Starosta wyjaśnił, że z każdym rokiem chętnych uczniów do tej szkoły jest coraz mniej  

Od 10 lat powiat Tarnowski notuje spadek uczniów w tej placówce a subwencja 

przekazywana na tą szkołę  nie zaspokaja potrzeb nawet w połowie. Brak możliwości 

utrzymywania szkoły z uwagi na znikome zainteresowanie.  Prosiłem o wsparcie                            
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w pozyskiwaniu uczniów zarówno kadrę kierowniczą ZSZP w Radłowie jak i samorząd 

lokalny oraz rodziców. Decyzja jest bardzo trudna. Dzieci w całej placówce jest 33 co czyni 

ją najmniejszą szkołą ponadgimnazjalną w całej Polsce. Nie ma drugiej takiej małej szkoły. 

Pan Kapera otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie 

Pan Kurzawski zapytał przedstawicieli Powiatu Tarnowskiego, czy istnieje możliwość aby 

gmina mogła by prowadzić nadal taką szkołę 

Pan Starosta powiedział, że taka propozycja już była. Dwa lata temu powiat zaproponował 

Panu Burmistrzowi przekazanie nieodpłatnie szkoły lecz samorząd gminy Radłów nie był 

zainteresowany. Obecnie nie ma możliwości ponowienia tej propozycji. Dzieci zostaną 

przewiezione do Żabna a my zapewnimy transport lub do Tarnowa z indywidualnym 

transportem. Budynek natomiast zostanie wystawiony na sprzedaż.  

Pan Kapera zapytał Pana Starostę, czy nie żal mu sprzedawać taki budynek i robić na 

niekorzyść mieszkańcom gminy Radłów. 

Pan Starosta odpowiedział, że to między innymi mieszkańcy całej gminy odpowiadają za tą 

likwidację, ponieważ nie posyłali dzieci do szkoły. 

Radłów w dalszym ciągu może mieć ten budynek,  poprzez zakup. 

Pan Rudziński zapytał jaka kwota wchodzi w grę. 

Pan Starosta poinformował, że budynek został wyceniony przez rzeczoznawcę na ponad                  

5 milionów 500 tysięcy złotych. Prosiłem o wsparcie w pozyskiwaniu uczniów zarówno kadrę 

kierowniczą liceum jak i samorząd terytorialny oraz rodziców. 

Decyzja jest bardzo trudna. Dzieci w całej szkole jest 33 co stanowi ją najmniejszą szkołą 

ponadgimnazjalną w całej Polsce.  

Pan Kurzawski zapytał, czy gmina mogła by prowadzić szkołę ponadgimnazjalną w innym 

budynku. 

Pan Burmistrz powiedział, że wiemy, że nie ma naborów jak Burmistrz Radłowa dał uczniom 

stypendium. My też likwidowaliśmy szkoły ale prawie wszystkie są prowadzone przez 

stowarzyszenia i nadal istnieją. Mamy za złe tryb likwidacji. Czy Starosta przeprowadził 

ankietę ilu uczniów by przyszło do tej szkoły. Ja przeprowadziłem ankietę i mam 50 chętnych 

uczniów. Przed wyborami Pan Starosta powiedział, że ma pomysł na utrzymanie tej szkoły                  

a zaraz po wyborach gmina otrzymuje informację, że liceum do likwidacji. My z Panią 

kurator próbujemy się już dwa tygodnie umówić na spotkanie. My na szkołach nie zarabiamy, 
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utrzymujemy szkoły podstawowe niezależnie od ilości uczniów. My sami poprowadzimy                  

tą szkołę, jestem już po rozmowach z III Liceum w Tarnowie i to oni obejmą nad nami nadzór             

i udostępnią kadrę nauczycielską.  

Pan Hudyma powiedział, że nie ma możliwości dalszego funkcjonowania liceum w Radłowie 

na tych zasadach, Jeżeli burmistrz wiedział, że nie jest najlepiej z naborem do szkoły                        

to powinien dołożyć starań aby pozyskać nowych uczniów. Nie było takiej współpracy. 

Druga sprawa to ośrodek dla osób niepełnosprawnych, który działa w Wierzchosławicach                   

a miał powstać w Radłowie. Pan jednak miał zły wpływ na radę i nie pozwolił na to. Obecnie 

ten ośrodek bardzo dobrze prosperuje i cieszy się dużym zainteresowaniem. Powiat również 

dopłaca ogromne pieniądze do oświaty a to idzie z budżetu powiatu i jak państwo chcecie 

przekonać radnych powiatu do zrezygnowania z wpływu do budżetu w przypadku 

nieodpłatnego przekazania. To powiat od ponad 10 lat dopłaca do tej szkoły i zrobiliśmy 

wszystko aby ją utrzymać. 

Pan Kapera powiedział, że Starosta nie może mieć pretensji do gminy Radłów, że nie 

ratowała szkoły. My nie jesteśmy organem prowadzącym tej jednostki.  

Pan Jachimek powiedział, że oferta przedstawiona gminie Radłów w sprawie ośrodka niby 

taka super najpierw została przedstawiona radnym Wojnicza a dopiero jak oni  nie wyrazili 

zgody to Starosta wystąpił do nas z ofertą. Dlaczego więc Pan Hudyma usiłuje teraz ją 

sprzedać jako super ofertę, którą odrzuciliśmy. 

Pan Hudyma może i powiat nie jest bez winy ale musimy wszystko rozważyć merytorycznie   

i stwierdziliśmy, że położenie Wojnicz nie jest dla szkoły korzystne Dodatkowo Rada 

Wojnicza zmieniła plan zagospodarowania przestrzennego odbierając nam możliwość 

założenia ośrodka. 

Pan Burmistrz Starosta ma duży wpływ na zdanie radnych powiatu. Przypominam,                      

że to samorząd Radłowa zorganizował forum oświatowe w Liceum w Radłowie a nie powiat. 

Macie czas do maja więc nie spieszcie się, może udało by się zrobić kolejny nabór. Proszę 

dać szansę tej szkole. Nie spieszmy się tak. 

Odnośnie skrzyżowania na Wał-Rudzie to jest to skrzyżowanie drogi wojewódzkiej z drogą 

powiatową. W tym temacie również nie możemy się porozumieć. Następny temat to droga               

w miejscowości Brzeźnica, jest to droga powiatowa. Brzeźnica na tą chwilę jest praktycznie 

nieprzejezdna z uwagi na bardzo zniszczoną nakładkę asfaltową.  
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Nasze Liceum straciło swoją renomę z uwagi na nieodpowiednią kadrę kierowniczą. Bardzo 

proszę o spokojną współpracę a nie wytykanie sobie wzajemnie potknięć. Zlikwidowanie 

Liceum spowoduje utratę renomy dla naszego miasta.  

Pan Kapera zapytał, czy powiat stawia jakieś warunki do sprzedaży czy też każdy może nabyć 

ten budynek. 

Pan Starosta powiedział, że nie prowadził żadnych rozmów w sprawie sprzedaży a jeżeli ktoś 

pytał Pana Wicestarostę czy budynek będzie sprzedany to uzyskał odpowiedź, że tak. 

Budynek szkoły zostanie wystawiony na wolnym rynku za kwotę określoną przez 

rzeczoznawcę. 

Pan Kapera zadał pytanie, czy z punktu prawnego nie obawiają się właścicieli tego budynku, 

gdyż ich życzeniem było aby budynek był przeznaczony pod oświatę. 

Pan Starosta odparł, że o niczym takim nie wie. Na pewno powiat może dokonać zasiedzenia 

ponieważ rozporządza tym budynkiem od ponad 30 lat. Nasz radca prawny nie widzi żadnego 

problemu. Odnośnie ronda to powiat nie będzie wchodził w koszty ale nie jest przeciwny tej 

inwestycji.  

Pan Podraza powiedział, że liczył że Panowie Starostowie przyjadą z jakąś propozycją 

dotyczącą uratowania liceum. Przez ostatnie 4 lata powiat nie przeznaczał żadnych środków 

na remonty liceum ani większe ani nawet te bieżące. Pan Wicestarosta powiedział, że nigdy 

nie głosował za likwidacją szkoły ale prawda jest inna bo Pan Hudyma wstrzymywał się od 

głosu. Dzisiaj jest ogromna chęć pozostawienia tego budynku do dyspozycji gminy Radłów. 

Dzisiaj młodzież nie jest już tak zachłyśnieta Tarnowem i może przyszli by do tej szkoły 

zwłaszcza, że jest to podwójny rocznik i było by dużo dzieci, które mają chęć zdobywania 

wykształcenia. Ja nie jestem w stanie zagwarantować ilu uczniów udało by się pozyskać. Nikt 

nie jest tego w stanie przewidzieć. Dajmy tej szkole jeszcze jedną szansę w tak wyjątkowym 

roku, gdzie będzie więcej uczniów.  

Pan Hudyma odpowiedział Panu Podrazie, że on zajmował się oświatą w latach 2010 do 2014 

i nic lepiej nie działo się w szkole w Radłowie. Dobrze jest wiadomo Panu Podrazie, że tych 

dwóch roczników nie będzie można połączyć tylko trzeba będzie utworzyć odrębne klasy. 

Obecnie procedury likwidacji, które rozpoczęliśmy musimy już zakończyć.  

Pan Podraza powiedział, że logowanie do szkół przypada na 22 kwietnia a więc jest jeszcze 

czas na likwidację. Wstrzymajmy się jeszcze z decyzją likwidacji liceum Radłowie. 
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Pan Sikoń zapytał Pana Starostę o drogę powiatową w miejscowości Brzeźnica. Powiedział, 

że stan drogi jest tak zły, że żaden autobus już nie chce tam jechać a i mieszkańcy mają 

ogromne problemy z dostaniem się do domów. Dodatkowo problem to działka nr 107 z tymi 

zadrzewieniami, czy można ją ponownie wystawić do sprzedaży.  

Pan Starosta powiedział, że zajmie się tematem drogi oraz działki i przy współpracy z Panem 

Sołtysem na pewno uda się zbyć tą działkę. 

Pan Biś zapytał o przejście dla pieszych w Przybysławicach. Był wprawdzie pracownik                    

z gminy i zgodził się na doświetlenie. Bardzo proszę o dokończenie tej sprawy. 

Pan Starosta powiedział, że są ogromne obwarowania dla przejść dla pieszych. 

Pan Komendant stwierdził, że temat powraca jak bumerang i już był omawiany. Ze strony 

policji jest chęć utworzenia przejścia dla pieszych. Niestety przepisy na to nie pozwalają                  

a sprawa jest mocno skomplikowana.  

Pan Kapera ogłosił 10 minut Przerwy 

Po przerwie  

Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Przyjęcia sprawozdania z zakresu 

Wspierania Rodziny i Pieczy Zastępczej za 2018 rok 

Pan Jachimek wystąpił z wnioskiem o nieodczytywanie sprawozdania 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

sprawozdania.  

Głosowanie za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z zakresu 

Wspierania Rodziny i Pieczy Zastępczej za 2018 rok 

Za 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

 

Ad. 5. 

 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 
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Pan Wojciech Kozioł zapytał o rozbudowę Remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdrochcu. 

Pan radny zauważył, że ten projekt jest ujęty w programie „Rewitalizacji Gminy Radłów na 

lata 2016-2026. 

 

Pan Piotr Kapera złożył interpelację na temat wjazdu do lasu Radłowskiego od ulicy Leśnej                 

i o doprowadzenie sprawy do finału aby mieszkańcy mogli w pełni korzystać z walorów lasu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze interpelację – brak 

Pan Jerzy Żurowski opuścił salę obrad. 

Ad 6. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy finansowej. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem wniosku bez czytania: 14 radnych za , nikt nie był przeciw i nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie 

wstrzymał. Uchwała Nr VII/29/19 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2019. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 
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Pan Kapera złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie 

wstrzymał. Uchwała Nr VII/30/19 

 

c)  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021, 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Panią Kierownik 

Pani Teresa Rosa złożyła stosowne wyjaśnienia przytaczając wszystko co przedstawiła 

radnym na posiedzeniu Komisji  

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych za, nikt nie był przeciw, nikt się nie 

wstrzymał. Uchwała Nr VII/31/19 

 

d)  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie zapewnienia 

posiłku w ramach programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Panią Kierownik 

Pani Teresa Rosa złożyła stosowne wyjaśnienia przytaczając wszystko co przedstawiła 

radnym na posiedzeniu Komisji  

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych za, nikt nie był przeciw, nikt się nie 

wstrzymał. Uchwała Nr VII/32/19 

 

e)  zmiany uchwały Nr XXV/171/2000 z dnia 29 sierpnia 2000 r. w sprawie 
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powołania Rady Społecznej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Radłowie. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Kierownika PSOZ                           

w Radłowie Pana Jerzego Kaczówkę. 

Pan Kierownik wyjaśnił, że uchwała podejmowana jest zgodnie z ustawą o PSOZ a rada ma 

swoją kadencję, która wygasa po wyborach na kolejna kadencję 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Po odczytaniu uchwały przystąpiono do głosowania: 14 radnych za, nikt nie był przeciw, nikt 

się nie wstrzymał. Uchwała Nr VII/33/19 

f) zmiany uchwały Nr XXV/172/2000 z dnia 29 sierpnia 2000 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Zabawie. 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Kierownika PSOZ                           

w Radłowie Panią Władysławę Bednarską. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że uchwała podejmowana jest zgodnie z ustawą o PSOZ a rada ma 

swoją kadencję, która wygasa po wyborach na kolejna kadencję 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Po odczytaniu uchwały przystąpiono do głosowania: 14 radnych za, nikt nie był przeciw, nikt 

się nie wstrzymał. Uchwała Nr VII/34/19 

 

 

g) w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania 

statutów jednostkom pomocniczym Gminy Radłów 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/35/19 
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h)  w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/36/19 

 

i) zamiaru likwidacji filii Miejsko-Gminnej Biblioteki w Radłowie, 

zlokalizowanej   w Woli Radłowskiej. 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 9 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 5 radnych wstrzymało się od 

głosu. Uchwała Nr VII/37/19 

j) projektu ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Radłów oraz określenia granic ich obwodów  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, 1 radny był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/38/19 
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k) określenia zasad udzielenia i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz w sprawie sposobu określenia obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli realizujących obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 

psychologów, logopedów, doradców zawodowych, terapeutów 

pedagogicznych, w szkołach dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Radłów.  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/39/19 

 

l) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowym 

dzierżawcom  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/40/19 

 

m) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowym 

dzierżawcom 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/41/19 

 

n) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy  

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/42/19 

 

o) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu 

dzierżawcy i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/43/19 

 

p) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 
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Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/44/19 

 

r). sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/45/19 

 

s) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Radłów” 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony na posiedzeniu 

komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 14 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 14 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr VII/46/19 

 

 

Ad.7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad – Odpowiedzi na Interpelację 

Radnych  
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Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi Panu Koziołowi, że gmina posiada program rewitalizacji 

na lata 2016 – 2026, w którym ujęte jest między innymi także to zadanie. Wszystkie plany 

mogą zostać wykonane w zależności od sytuacji finansowej gminy. Odnoście rozbudowy                      

i przebudowy budynku remizy OSP Zdrochec to temat był omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Radłowie. Zrobiono analizę i przedyskutowano                        

z radnymi, którzy uznali, że część projektu rozbudowy przedmiotowej remizy została 

wykonana i pozostało jedynie podłączyć ogrzewanie i drobne wykończenia. Obecny stan 

remizy OSP w pełni zaspokaja potrzeby jednostki i nie ma podstaw do dalszej rozbudowy. 

Takie samo zdanie ma większość radnych Rady Miejskiej w Radłowie, którzy niedawno 

spotkali się we wszystkich remizach Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie całej gminy              

z przedstawicielami poszczególnych jednostek w celu zapoznania się z wyposażeniem oraz ze 

stanem budynków. Uważają również, że  priorytetem w miejscowości Zdrochec jest remont 

Domu Ludowego, który będzie miał większe możliwości do spotkań lokalnej społeczności 

począwszy od najmłodszych mieszkańców po seniorów miejscowości Zdrochec i nie tylko. 

Na interpelacje pana Kapery Pan Burmistrz powiedział, że zostaną wznowione działania 

majace na celu załatwienie tej sprawy a odpowiedź na interpelacje zostanie przesłana Panu 

Przewodniczącemu przez Pana Andrzeja Janickiego. 

 

 

Ad. 8. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan Burmistrz powiedział, że Szkoła Ponadgimnazjalna powinna zostać przekazana 

nieodpłatnie mieszkańcom gminy Radłów. Nie stać naszej gminy na zakupienie tego budynku 

za kwotę proponowaną przez Pana Starostę. 

Pan Burmistrz wyraził swoją radość z powstania kół gospodyń wiejskich na terenie naszej 

gminy.  

 

Ad. 9 
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Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie   

VII  Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Biś zapytał co ze stawem w Przybysławicach, gdyż utrudnia on funkcjonowanie 

mieszkańcom okolicznych domów. Pan sołtys powiedział, że ubolewa nad losem szkoły 

ponieważ jego dzieci również do niej uczęszczały. Ponadto zapytał co z kanalizacją dalszej 

części gminy i z chodnikiem w Przybysławicach. 

Pan Sarnecki powiedział o 40 mieszkańcach pochodzących z naszej gminy a pochowanych na 

terenie gminy Borzęcin. Proszę o upamiętnienie ich poprzez krzyż lub tabliczkę aby był ślad  

o ich istnieniu. 

Dunajec zabrał wsi Biskupice Radłowskie około 3 hektary mienia sołeckiego co z tym 

problemem możemy zrobić 

Pan Burmistrz odpowiedział, że cmentarz jak najbardziej zasługuje na uwagę                                        

i odpowiedzialny pracownik zajmie się ta sprawą. Jeżeli chodzi o zabór mienia przez Dunajec 

to z Panem Cieślą proszę wystosować pismo do Wód Polskich. 

Będą robione chodniki w Przybysławicach ponieważ uzyskamy przyzwoite dochody                         

z dzierżawy. 

Spotkanie Komisji Wspólnych w sprawie Jednostek OSP z terenu Gminy Radłów odbędzie 

się 4 marca br. o godzinie 17.00. 

Pan Miśtak zapytał, czy jest szansa na dokończenie cmentarza wojennego w miejscowości 

Niwka w 2019 roku. Pan sołtys rozmawiał z Inspektorem Janickim w sprawie przystanku                 

na Niwce i pracownik obiecał, że zostanie to uwzględnione. 

Pan Chrobak podziękował za stół do ping ponga do remizy OSP Glów. Ponadto zapytał Pana 

Janickiego na jakim etapie jest projekt placu zabaw w Glowie. 

Pan Janicki powiedział, że obecnie czekamy na wycenę i na wiosnę rusza montaż. 

Pan Chrobak zauważył, że rozpoczął się już sezon rowerowy i należy wykonać nową 

nakładkę  lub przynajmniej uzupełnić ubytki. 

Pan Sarnecki poprosił o nową nakładkę na 4 ulicach w miejscowości Biskupice Radłowskie. 

Pan Burmistrz poinformował, że na niektóre ulice zostały zgłoszone do programu                           

na usuwanie klęsk żywiołowych. 
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Pan Madej poinformował, że w miejscowości Biskupice Radłowskie zostało zrobione 

wysypisko śmieci i zwrócił się z prośba do Pana Komendanta i Pana Kądzieli aby zajęli się tą 

sprawą. 

Pan Radamski zapytał gdzie będą zamontowane kamery 

Pan Burmistrz odpowiedział, że sprawa kamer to jest w gestii Pana Prosowicza ale na pewno 

muszą być umieszczone na budynkach będących własnością gminy gdyż nie możemy nic 

montować na własności mieszkańców. 

Pan Komendant powiedział, że sprawa śmieci zostanie przekazana Panu dzielnicowemu                     

i policja będzie dążyć do wyjaśnienia nielegalnego wysypiska śmieci. Ponadto Pan 

Komendant zaprosił Państwa Radnych i Sołtysów na debatę z mieszkańcami, która odbędzie 

się 28 marca 2019 roku o godzinie 16.00 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Radłowie. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

Agnieszka Pochroń                                                                           Piotr Kapera  


